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  PROTOKÓŁ  Nr IX / 2011  

z przebiegu IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 22 czerwca 2011 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, Pana Sebastiana Banaszaka, Komendanta 
Powiatowego Policji w Świebodzinie, Pana Zygmunta Rogowskiego, Komendanta 
Państwowej StaŜy PoŜarnej w Świebodzinie, Pana Jarosława Winiarza, Kierownika Rewiru 
Dzielnicowych KPP w Świebodzinie, Pana Przemysława Dzienuć, specjalistę ds. łączności  
i informatyki KPP w Świebodzinie, Druha Leszka Parandyka, Prezesa Zarządu Powiatowego 
Związku OSP RP w Świebodzinie, Druhnę Monikę Krystianc z OSP Zbąszynek, Druha 
Marcina Judek, Prezesa OSP w Kosieczynie, Pana Marcina Mintę, Kierownika OKSiR  
w Zbąszynku, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli mediów oraz 
pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady IX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. 
Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Andrzej Budych 
Maciej Szulc 
Stanisław Kochanek 
 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka f unkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtor ak. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 



Rada Miejska w Zbąszynku   VI kadencja Samorządu 

        2010-2014 

 

2 
 

 
 

 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1.   Otwarcie sesji 
 2.   Wybór Sekretarza obrad 
 3.   Przyjęcie porządku obrad 
 4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
 6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
 7.   Interpelacje i zapytania 
 8.   Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 
       a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 
       b/ informacja z działalności StraŜnika Miejskiego 
       c/ informacja o zabezpieczeniu ppoŜ. 
9.    Podjęcie uchwał : 
       a) w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 

                          b) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu  
                              Gminy Zbąszynek, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym  

           o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu wykonania planu   
                              finansowego samorządowej instytucji kultury za I  półrocze roku budŜetowego  

           (projekt  nr 2) 
       c) w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
             (projekt nr 3) 
       d) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zbąszynek zadania do wykonania (projekt nr 4)  
       e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  
           Kosieczyn (projekt nr 5)  
10.  Odpowiedzi na interpelacje 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  poinformował, iŜ według nowych zasad 
przystępując do podjęcia uchwały  w sprawie zagospodarowania przestrzennego, Rada 
Miejska powinna równieŜ odnieść się do studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek. Z tego względu Burmistrz 
Zbąszynka wniósł do porządku obrad ostatecznie w kolejności jako projekt uchwały nr 5, 
projekt  w sprawie stwierdzenia, Ŝe ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi  Kosieczyn nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek. Projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn został 
oznaczony jako projekt nr 6. 
Ponadto Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  wprowadził zmianę w punkcie 9 podpunkt „b”. 
Podpunkt ten po zmianie uzyskał następujące brzmienie: „w sprawie określenia zakresu 
 i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek, informacji  
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze (projekt nr 2).” 

Innych zmian  do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono.  
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Porządek obrad po zmianie:  
 
1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
8.   Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 
      a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 
      b/ informacja z działalności StraŜnika Miejskiego 
      c/ informacja o zabezpieczeniu ppoŜ. 
9.  Podjęcie uchwał : 
    a) w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 
    b) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy  
        Zbąszynek, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  
        oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych  
        instytucji kultury za pierwsze półrocze (projekt nr 2) 
   c) w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
      (projekt nr 3) 
   d) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zbąszynek zadania do wykonania (projekt nr 4)  
   e) w sprawie  stwierdzenia, Ŝe ustalenia miejscowego planu zagospodarowania 
       przestrzennego wsi  Kosieczyn nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 
       zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 5) 
   f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi   
      Kosieczyn (projekt nr 6) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Porządek sesji po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przywitał przybyłych na sal ę Starost ę Powiatu 
Świebodzi ńskiego Zbigniewa Szumskiego oraz Wicestarost ę Powiatu 
Świebodzi ńskiego Jakuba Jareckiego. 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 
 
Na salę przybył radny Stanisław Kochanek. 
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Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 13 radnych 
 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 26 maja  do 21 
czerwca 2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 

Radna Gra Ŝyna Znamirowska–Szwarc skierowała zapytanie odnoszące się do przetargu, 
który odbył się w dniu 6 czerwca br. Radna poprosiła o bardziej szczegółowe jego 
omówienie. 
 
 
Do pkt. 8  
 
                   Bezpiecze ństwo i porz ądek publiczny na terenie Gminy Zb ąszynek: 
                   a/ informacja o działalno ści KPP w Świebodzinie 
                   b/ informacja z działalno ści Stra Ŝnika Miejskiego 
                   c/ informacja o zabezpieczeniu p poŜ. 
 
a/ 
Informacja o działalności Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie została szczegółowo 
omówiona przez Komendanta Powiatowego Sebastiana Banaszaka  na posiedzeniu 
Komisji Porządku Publicznego i Praworządności, w dniu 13 czerwca br. 
Podobnie jak na posiedzeniu niniejszej Komisji, Komendant Powiatowy Policji Sebastian 
Banaszak w ramach omawianego równieŜ na sesji zagadnienia przedstawił prezentację 
multimedialną zawierającą najwaŜniejsze informacje w powyŜszym temacie. 
/Materiały z prezentacji multimedialnej przekazane przez KPP w Świebodzinie stanowią 
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/. 
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Na salę obrad przybył radny Andrzej Budych 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 14 radnych 
 
b/ 
Podobnie jak powyŜszy temat, informacja z działalności StraŜnika Miejskiego została 
szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego i Praworządności w 
dniu 13 czerwca 2011 r. przez StraŜnika Miejskiego Leszka Bochniaka. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, iŜ członkowie niniejszej Komisji 
jednogłośnie, pozytywnie ocenili przedstawione sprawozdanie.  
Z powodu nieobecności Pana Leszka Bochniaka  na sesji, informacja na temat zadań 
wykonywanych przez StraŜnika Miejskiego została przekazana radnym w formie pisemnej. 
/Informacja na temat zadań wykonywanych przez StraŜnika Miejskiego stanowi załącznik nr 
7 do niniejszego protokołu/. 
 
 
c/ 
Informacja z działalności ppoŜ. była równieŜ tematem Komisji Porządku Publicznego  
i Praworządności. Szczegółowe sprawozdanie w tym temacie zostało przedstawione przez 
przedstawicieli zarówno Ochotniczej jak i Państwowej StraŜy PoŜarnej.  
O podsumowanie na sesji niniejszego spotkania został poproszony Prezes Zarz ądu 
Powiatowego Zwi ązku Ochotniczych Stra Ŝy PoŜarnych RP w Świebodzinie Leszek 
Parandyk, który przedstawił sprawozdanie  z zakresu ochrony przeciwpoŜarowej w 2011 
roku. 
/Sprawozdanie za rok 2011- z zakresu ochrony przeciwpoŜarowej stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Następnie głos w sprawie zabrał równieŜ Komendant Pa ństwowej Sta Ŝy PoŜarnej  
w Świebodzinie Zygmunt Rogowski , który pokrótce przedstawił bieŜącą sytuację 
Państwowej StraŜy PoŜarnej. W swojej wypowiedzi Komendant podsumował nie tylko 
działalność StraŜy PoŜarnej, ale i całe spektrum zagroŜenia Ŝycia i mienia, wspomniał przy 
tym o problemach z którymi przychodzi borykać się Państwowej StraŜy PoŜarnej na co dzień 
głównie z powodu  braku środków finansowych na zakup specjalistycznego sprzętu.  
Podsumowując swoją wypowiedź Komendant zwrócił uwagę na fakt, iŜ mimo wszystko 
zabezpieczenie przeciwpoŜarowe oraz organizacja StraŜy PoŜarnej na terenie Gminy 
Zbąszynek nie budzi zastrzeŜeń, zaapelował przy tym by ta sytuacja nie uległa zmianie.  
 
Ponadto Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podał do publicznej wiadomości nr telefonu  
Kierownika Rewiru Dzielnicowych w celu ułatwienia kontaktu w razie potrzeby uzyskania 
pomocy. 
 
Na koniec głos w niniejszym temacie zabrała Skarbnik Gminy Aneta Nawracała , która 
omówiła wydatki Gminy Zbąszynek przeznaczane na cele bezpieczeństwa i porządku 
publicznego. 
/Wydatki Gminy Zbąszynek na cele bezpieczeństwa i porządku publicznego stanowią 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
Korzystając z okazji omawiania powyŜszych tematów, Burmistrz Zb ąszynka Wiesław 
Czyczerski  złoŜył serdeczne podziękowania przedstawicielom StraŜy PoŜarnej jak  
i przedstawicielom Powiatowej Policji za wkład wniesiony w utrzymanie ładu, 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Zbąszynek. 
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Mając na uwadze wkład włoŜony w słuŜbę na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców 
Gminy Zbąszynek oraz  obchodzone kolejno w maju święto StraŜaków oraz lipcu święto 
Policji, Przewodnicz ący Rady Jan Mazur w imieniu Rady Miejskiej  wręczył Burmistrzowi 
oraz  zaproszonym na sesję gościom drobne podarunki w postaci figurek z symbolami Policji 
oraz StraŜy. 
 
Rada Miejska jednogło śnie, pozytywnie przyj ęła przedstawione informacje. 
 
Radna Halina Taczała opu ściła sal ę obrad, nie bior ąc tym samym udziału w dalszej 
części posiedzenia. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 13 radnych 
 
 
Do pkt. 9  
 
               Podjęcie uchwał 
 

a/ 
 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/28/2011  
w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/28/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta 
jednogło śnie . 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu/. 
 
b/ 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy  Zbąszynek, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 
(projekt nr 2) 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/29/2011  
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy  
Zbąszynek, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze 
półrocze. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/29/2011 w sprawie okre ślenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykona nia 
bud Ŝetu Gminy Zb ąszynek, informacji o kształtowaniu si ę wieloletniej prognozy 
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finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania pl anów finansowych 
samorz ądowych instytucji kultury za pierwsze półrocze zost ała podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
c/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/30/2011  
w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości       
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/30/2011 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
d/  

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
przyjęcia przez Gminę Zbąszynek zadania do wykonania (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny Wojciech Półtorak  skierował zapytanie odnoszące się do porozumienia między 
Gminą Zbąszynek a Starostwem.  Radny chciał by przedstawione zostały wstępne załoŜenia 
co do porozumienia, zaznaczył przy tym, Ŝe jeśli takowe detale nie zostały ostatecznie 
sprecyzowane, to prosi by głos w sprawie zabrał Burmistrz bądź obecny na sesji Starosta 
Świebodziński. 
Odpowiedzi na powyŜsze zapytanie udzielił Starosta Powiatu Świebodzi ńskiego Zbigniew 
Szumski , który poinformował iŜ niniejszy dokument zawiera kilka istotnych kwestii 
stanowiących kompetencje organu zarządczego, które w większości zostały omówione, a 
których nie rozstrzyga się podczas podejmowania uchwały. W ramach uzasadnienia swojej 
wypowiedzi, Starosta Świebodzi ński  pokrótce, wstępnie omówił kwestie budzące 
największe wątpliwości, a więc zasady finansowania subwencji oświatowej, zasady 
przekazania nieruchomości naleŜących do niniejszej placówki oświatowej, koszty 
reorganizacji jednostki, ponadto dla porównania wspomniał równieŜ o sytuacji w 
Świebodzinie. Podsumowując swoją wypowiedź Pan Zbigniew Szumski  podkreślił fakt, iŜ 
wszystkie wymienione wcześniej szczegóły wymagają podpisania porozumienia, aczkolwiek 
nie moŜna tego uczynić przed zasadniczą częścią procedury przekazania szkoły, czyli przed 
podjęciem uchwały jednoznacznej w swojej intencji. Zdaniem Starosty Świebodzińskiego 
projekt niniejszej uchwały jest istotnym dokumentem zarówno dla planów realizowanych 
przez Powiat jak i dla wszystkich mieszkańców Gminy Zbąszynek poniewaŜ stanowi istotny 
element reorganizacji oświaty ponadgimnazjalnej, który w duŜej mierze wywołany jest 
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sytuacją demograficzną w kraju. Zdaniem Starosty  niepodjęcie uchwały nie wpłynie 
korzystnie  na dalszą przyszłość szkoły, zaś inicjatywa podjęta przez Burmistrza 
Zbąszynka  w tej sprawie jest bardzo cenna poniewaŜ daje szansę na rozwiązanie problemu, 
a co za tym idzie zapobiegnie podjęciu drastycznych kroków. Kończąc swoją wypowiedź 
Starosta  podkreślił, Ŝe kaŜda decyzja Rady Miejskiej w Zbąszynku odnosząca się do 
niniejszej sprawy będzie uszanowana, i niezaleŜnie od niej z kaŜdą rzeczywistością 
Starostwo będzie się mierzyć. 
Radny Wojciech Półtorak  podziękował za udzielenie wyczerpującej wypowiedzi związanej 
z jego zapytaniem. 
Więcej pyta ń do projektu uchwały nr 4 nie zgłoszono. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. Rada Miejska w obecności 13 
radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/31/2011 w sprawie przyjęcia przez Gminę 
Zbąszynek zadania do wykonania. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/31/2011 w sprawie przyj ęcia przez Gmin ę Zbąszynek zadania do wykonania   
została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
e/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
stwierdzenia, Ŝe ustalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  
Kosieczyn nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 5) 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/32/2011  
w sprawie stwierdzenia, Ŝe ustalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
wsi  Kosieczyn nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/32/2011 w sprawie stwierdzenia, Ŝe ustalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi  Kosieczyn nie naruszaj ą ustale ń studium 
uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta  i Gminy 
Zbąszynek została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
f/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn  
(projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
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dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/33/2011  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr IX/33/2011 w sprawie uchwalenia miejscowego plan u zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kosieczyn została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 10  
 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski.  
 
W odpowiedzi na zapytanie radnego Stanisława Kochanka , które zgłoszone zostało na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki i BudŜetu w dniu 15 czerwca br., odnośnie przyczyn 
wstrzymania prac wodno-kanalizacyjnych w Kręcku, Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ 
przyczyną zaistniałej sytuacji jest brak dokumentacji w obszarze drogi wojewódzkiej.  
Z bieŜących informacji, które docierają do Burmistrza wiadomo, iŜ w dniu dzisiejszym  
dokumenty zawierające niezbędne uzgodnienia dotyczące drogi zostały złoŜone 
odpowiednim władzom w Świebodzinie, skąd trafią do Wojewody. Mając na uwadze niniejszy 
fakt, Burmistrz Zb ąszynka  wyraził nadzieję, iŜ problem ten w niedługim czasie zostanie 
rozwiązany, a prace wodno-kanalizacyjne zostaną  wznowione. 
 
Radny Wojciech Półtorak opu ścił sal ę obrad nie bior ąc tym samym udziału w dalszej 
części posiedzenia. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji-12 radnych. 
 
Następnie Burmistrz Zb ąszynka  odpowiedział na zapytanie radnego Ryszarda 
Dembniaka  dotyczące dokończenia budowy dalszej części ścieŜki rowerowej w kierunku 
Zbąszynka, które radny poruszył w sprawach bieŜących równieŜ na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki i BudŜetu w dniu 15 czerwca br. 
Odnosząc się do powyŜszego zapytania Pan Wiesław Czyczerski  poinformował, iŜ jednym  
z zadań przewidzianych w I etapie budowy północnej obwodnicy Zbąszynka, było wykonanie 
ścieŜki rowerowej na odcinku wiodącym w stronę Zbąszynka oraz Dąbrówki Wlkp. Obydwa 
fragmenty liczą 450 metrów i nie są zakończone. Być moŜe taki stan rzeczy budzi 
wątpliwości, aczkolwiek etap dokończenia ścieŜki od strony Zbąszynka zgodnie z planami 
ma być zakończony do końca roku bieŜącego. Wykonanie ścieŜki od wskazanej strony nie 
mogło zostać zrealizowane z uwagi na fakt, iŜ Gmina nie była właścicielem gruntów, które 
naleŜały do agencji własności rolnych skarbu państwa. Na chwilę obecną Gmina przejęła 
grunt i na ten moment kończy przygotowywanie odpowiedniej dokumentacji. Z kolei jeśli 
chodzi o ścieŜkę rowerową w stronę Dąbrówki Wlkp. to Gmina jest w trakcie załatwiania 
spraw związanych z przejęciem gruntu, a więc jej zakończenie przewidziane będzie na 
przyszły rok (ścieŜka będzie wykonana tylko do tzw. „berlińskiego toru”, gdyŜ tamtejszy grunt 
jest własnością PKP). 
Burmistrz Zb ąszynka nawiązał równieŜ do pytania odnoszącego się do nowo 
usytuowanych lamp w Chlastawie, których temat poruszył radny Ryszard Dembniak  na 
posiedzeniu wcześniej wspomnianej Komisji, sugerując by sprawdzić ich stan techniczny. 
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Odpowiadając na zapytanie radnego Ryszarda Dembniaka, Pan Wiesław Czyczerski  
poinformował, iŜ wspomniane lampy są ocynkowane, a więc nie wymagają zabezpieczenia. 
Ponadto dodatkowo podjęto decyzję o tym, by zabezpieczyć tamtejsze lampy na odcinku tuŜ 
pod ziemią oraz niewiele nad nią, by uchronić je przed uszkodzeniami ze strony zwierząt. 
 
Z kolei udzielając odpowiedzi na zapytanie radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej – Szwarc  
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ 6 czerwca 2011 roku odbył się przetarg na obiekt, 
który przez dłuŜszy okres czasu był wydzierŜawiany Policji. Do pierwszego przetargu 
przystąpiła tylko jedna osoba, a więc na dzień dzisiejszy ogłoszony jest drugi przetarg. 
Zgodnie z prawem cena wywoławcza nie uległa zmianie (do negocjacji moŜna przystąpić po 
drugim przetargu). 
 
Do pkt. 11  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radna Agnieszka Budych odczytała przekazany na jej ręce przez mieszkańców Dąbrówki 
Wlkp. protest przeciwko składaniu tak duŜej ilości odpadów komunalnych w firmie Wexpool. 
Pisemny protest został przekazany do rozpatrzenia Burmistrzowi Zbąszynka. 
/ Protest mieszkańców Dąbrówki Wlkp. stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur: 

� w imieniu organizatorów zaprosił zgromadzonych gości na finał Pucharu Polski na 
szczeblu wojewódzkim pod patronatem Marszałka Województwa Lubuskiego, który 
odbędzie się w dniu dzisiejszym o godz.17.00 

� zaapelował o składanie zdjęć w celu uzyskania legitymacji radnego, 
� poinformował o tym, iŜ w dniu 3 czerwca oświadczenia majątkowe radnych zostały 

przesłane do Urzędu Skarbowego w Świebodzinie.  
� złoŜył Ŝyczenia nauczycielom oraz uczniom z okazji zakończenia roku szkolnego 

2010/2011, Ŝycząc im radosnego i bezpiecznego wypoczynku. 
� złoŜył Ŝyczenia radnym oraz zgromadzonym na sesji gościom z okazji lipcowej 

przerwy w pracy Rady Miejskiej.  
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z VIII zwyczajnej  sesji Rady z dnia  26.05.2011 r. głosowano- 
12  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z VIII 
zwyczajnej sesji z dnia 26.05.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 13 
radnych.  
 

Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1550 zamknął  IX 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 
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Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                             Wojciech Półtorak                            Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 


